
 

 

 

ZAPISNIK 

 
 
1. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila  12. novembra 
2014 v sejni sobi Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, s pričetkom ob 19.00 uri. 
 
Sejo je vodil Franc Živec, predsednik Sveta KS Osek-Vitovlje. 
 
Prisotni člani Sveta KS Osek-Vitovlje: 
Franc Živec, Dominik Ličen, Anton Peršič, Anja Košuta, Jožef Čermelj, Silva Pelicon, 
Milivoj Gorup 
 
Dnevni red: 

1. Seznanitev s poročilom volilne komisije 

2. Izvolitev predsednika Sveta KS Osek -Vitovlje 

3. Izvolitev namestnika predsednika Sveta KS Osek – Vitovlje 

4. Obravnava in sprejem plana dela in finančnega načrta KS za leto 2015 

5. Razno 

 
1. točka dnevnega reda – seznanitev s poročilom volilne komisije 

 
Predsednik prejšnjega Sveta KS Osek-Vitovlje Franc Živec je sklical in vodil 1. sejo 
novoizvoljenega Sveta KS Osek-Vitovlje. Članom novoizvoljenega Sveta KS se je 
zahvalil, da so se odločili za kandidaturo in jim čestital k izvolitvi. 
 
Po podatkih občinske volilne komisije so bili v Svet nove KS Osek-Vitovlje izvoljeni 
naslednji kandidati: 
 
1. Franc Živec              203  glasov 
2. Dominik Ličen          185  glasov 
3. Anton Peršič            166  glasov 
4. Anja Košuta             163  glasov 
5. Jožef Čermelj          144  glasov 
6. Milivoj Gorup           141  glasov 
7. Silva Pelicon           131  glasov 
 

2. točka dnevnega reda -  izvolitev predsednika Sveta KS Osek –Vitovlje 

 
Člani Sveta KS so se soglasno strinjali, da sejo vodi dosedanji predsednik KS Franc 
Živec. Prisotni so se strinjali, da se za predsednika izvoli člana, ki je na volitvah dobil 



največ glasov. S predlogom se je strinjal tudi predlagani Franc Živec in sprejel 
ponujeno mesto predsednika.



 

 

 
SKLEP: 
Svet KS Osek-Vitovlje je na konstituivni seji, ki je bila 12. 11. 2014, izmed izvoljenih 
članov v Svet KS soglasno imenoval za predsednika Sveta KS dosedanjega 
predsednika g. Franca Živca. Ta sklep velja takoj. 
 

           3. točka dnevnega reda - izvolitev namestnika predsednika Sveta KS 
Osek – Vitovlje 

 
Prisotni so za namestnika predsednika Sveta KS Osek - Vitovlje predlagali Anjo 
Košuta. S predlogom se je strinjala tudi predlagana in sprejela ponujeno mesto 
namestnika predsednika. 

 
 

4. točka dnevnega reda – obravnava in sprejem plana dela in finančnega 
načrta KS za leto 2015 

 
Krajevna skupnost Osek - Vitovlje ima izvirne - lastne prihodke samo iz naslova 
najemnine za grobove. Glede na realizacijo v letošnjem letu se ocenjuje, da bodo ti v 
letu 2015 znašali cca. 5.200,00 eur. Za KS pobira najemnino od grobov Komunala 
Nova Gorica. Vsi prihodki iz tega naslova se porabijo za vzdrževanje pokopališča v 
Oseku in v Vitovljah. Za pokopališče v Vitovljah bi potrebovali še vsaj 3.000,00 eur, 
ker je potrebno zaradi višinske razlike urediti manjši podporni zid med vrsto grobov. 
Izriti je potrebno dva večja panja od požganih dreves in požagat cipreso. Za 
omenjena dela je potrebno čim prej pripraviti dokumentacijo. 
 
V letu 2015 bo KS Osek – Vitovlje iz proračuna Mestne Občine Nova Gorica 
potrebovala: 

- za materialne stroške za delovanje cca 10.000,00 eur.  

- za prireditve in praznovanje cca 3.000,00 eur. 

- za vzdrževanje krajevnih poti potrebujemo v prihodnjem letu več sredstev (cca 
12.000,00 eur), ker imamo nekaj poti, ki še nikoli niso bile vzdrževane. Poleg 
tega moramo do 1. 8. 2015 zgraditi prepust na potoku Vitovniku zaradi 
poplavljanja, ker je obstoječi premajhnih profilov. Za ta dela imamo že 
pridobljen načrt in vodno soglasje, ki mu v začetku avgusta poteče veljavnost. 
Pridobili smo tudi že dva predračuna in izbrali najbolj ugodnega.  

 
Mestno občino bomo prosili, da za potrebe Krajevne skupnosti Osek – Vitovlje izvede 
naslednje naloge, ki so v njeni pristojnosti: 
 



 

 

- Da se v letu 2015 prične z izgradnjo večnamenskega prostora v Oseku. Za te 
namene je potrebno postaviti skrbnika in odgovornega delavca. Sedaj smo v 
fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja (najkasneje do konca februarja 2015 
je potrebno urediti vse v zvezi s tem). Čim prej se je potrebno dogovoriti za 
sestanek z gospo Matejko Ambrož glede aneksa k pogodbi, ki ga potrebuje 
arhitekt Kraigher. Najpozneje v drugi polovici leta 2015 je potrebno začeti z 
gradnjo. Za ta namen potrebujemo cca 500.000,00 eur, oziroma po 
predračunu. 

 
- Da se pripravi in dokonča projekte za izvedbo kanalizacije na celotnem 

območju KS Osek – Vitovlje in skladno s tem obnovo in dokončanje 
vodovodnega omrežja v KS Osek – Vitovlje. Sredstva je potrebno iskati preko 
razpisov. 

 
- Da se izvedejo postopki in pripravijo projekti za obnovo starega vaškega jedra 

v Oseku, krožne ceste v Vitovljah (Dolenje-Užiče-Brdo-Sv. Lucija), ki je nujno 
potrebna obnove in prireditvenega prostora v Vitovljah, za katerega je že bil 
predstavljen idejni načrt. 

 
5. Točka dnevnega reda - razno 

 
- Franc Živec je opozoril, da mora KS poskrbeti (očistiti, pokositi) parcelo pod 

sedežem KS. Podan je bil predlog, da bi na parceli uredili vrtove, katere bi 
krajanom ponudili v najem.  

- Anton Peršič je opozoril, da je obok pred cerkvijo na Vitovljah nujno potreben 
obnove. Na občini se bo pozanimal, kakšne so možnosti za čim prejšnjo 
sanacijo oboka. 

- Člani KS smo se strinjali, da v znesku 250 eur sponzoriramo koncert 
mladinskega pevskega zbora Emil Komel, ki je nastopal v Oseku ob 240. 
obletnici župnijske cerkve.  

- Dominik Ličen je predlagal, da se napiše osebe, ki imajo ključe krajevne 
skupnosti. 

- Silvo Pelicon je zanimalo ali bomo krajanom za božično novoletne praznike 
pošiljali voščila.  

 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri.                                                             

Zapisnikar:                                  Predsednik sveta: 

Anja Košuta                                                                                                      Franc Živec 

 


